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 Openbaar  

   

A Opening  

 De voorzitter opent de vergadering met een woord van welkom.  

   

B Mededelingen  

 Mevr. Knol geeft aan dat er nu groen licht is voor de openstelling van de vacatures 
wijkagenten. De basisteamchefs zijn voorzitter van de selectiecommissie. Dhr. Schouten 
merkt op dat het aantal wijkagenten weliswaar gerealiseerd wordt, maar dat deze slechts 
een beperkt deel van hun tijd wijkagent zijn. Mevr. Nauta vraagt wanneer er meer bekend 
wordt omtrent de huisvesting.  Mevr. Knol geeft aan dat de wijkagenten voor 80% 
werkzaamheden zullen verrichten in hun eigen wijk. Ze gaan daadwerkelijk in hun eigen 
wijk werken. Dhr. Miltenburg geeft aan dat vandaag een brief naar de Tweede kamer is 
verstuurd dat, gezien alle ontwikkelingen, het aantal bureaus terugloopt en dat er kleinere 
steunpunten komen. Dit gaat niet van vandaag op morgen, maar is een geleidelijk proces. 
De concrete situatie voor Twente is niet gewijzigd. Mevr. Nauta vraagt wanneer deze info 
naar buiten mag. Dhr. Miltenburg geeft aan dat de info openbaar is. 

Dhr. Robben breekt een lans voor het feit dat de steunpunten in de gemeentehuizen 
komen. In een aantal plaatsen is dat al het geval. Dhr. Miltenburg merkt op dat dit de 
hoofdlijn is die nu gekozen wordt.    

 

   

C Ter besluitvorming/ter kennisgeving  

 1 Koepelbesluit Oost Nederland 

Conform voorstel besloten. 

 

 2 Vervolg Burgernet 

Mevr. Knol geeft aan het een heldere notitie te vinden. Hierover is in het art. 19 overleg 
gesproken. Voorstel is het nieuwe voorstel af te wachten en met de huidige werkwijze 
verder te gaan. Dhr. Hofland geeft aan dat het hem niet duidelijk is. Waarom ligt dit 
voorstel er nu? Wordt er een uitspraak verwacht van Twente als collectief, of kan een 
gemeente besluiten er individueel uit te stappen. Hij acht de financiële betrokkenheid 
van gemeenten niet juist. Als de gemeenten moeten betalen, dan wil hij het middel 
breder gebruiken. Dhr. Robben geeft aan dat het voorstel niet zomaar uit de lucht komt 
vallen. Wij zijn het niet eens met wat de rest van het land vindt. Wij moeten nu goed 
nadenken over hoe we verder gaan en tot die tijd gaan we verder op de huidige wijze. 
Dhr. Miltenburg geeft aan dat het streven van de politie is dat eea in de regio Oost op 
dezelfde wijze gaat. Met alle huidige digitale ontwikkelingen moeten we kijken of 
Burgernet wel het juiste is. Dhr. Hofland vraagt of hij dit zo mag uitleggen dat er geen 
bereidheid is om financiële middelen op tafel te leggen. Mevr. Nauta vraagt of we dan 
voor scenario 3 kiezen. Dhr. Robben geeft aan dat inderdaad scenario 3 de voorkeur 
heeft en dat hij het eens is met de stelling van dhr. Hofland. Het voorstel van mevr. Knol 
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wordt gevolgd. 

 3 Pilot 10 in Twente 

De voorzitter dankt de provincie voor de toegekende subsidie. 

Mevr. Raven geeft een toelichting. Het stuk is een voortvloeisel uit eerdere besluiten en 
sluit aan bij CO24. Er zal kritisch gekeken moeten worden of dit het ook is. We 
beginnen er nu mee, en daarna evalueren we het kritisch. Mevr. Knol geeft aan dat eea 
herkenbaar is voor  en bekend is bij de politie. 

 

 4 Jaarwisseling 2014-2015 

Dhr. Hofland geeft aan dat iedere burgemeester op 1 januari een persbericht ontvangt 
hoe eea verlopen is.  

 

    

D Rondvraag  

- 

 

   

E Sluiting  

   

 

 


